



**KEMENTERIAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN
JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA NEGERI PERAK
KENYATAAN SEBUT HARGA**

Sebut harga ini adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor di **Daerah Batang Padang** yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam kelas, kepala dan sub kepala berkaitan dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam gred dan kategori yang berkenaan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil Sebut Harga	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Sykt *	Kelayakan	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga Ditutup
Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Perak Tarikh iklan : 16.05.2024	SEBUT HARGA KERJA-KERJA PEMBAIKAN KHAS FASILITI KEBOMBAAN BALAI BOMBA DAN PENYELAMAT BIDOR, PERAK TAHUN 2024 NO . TAWARAN: BOMBA:PK/14/2024 Taklimat dan lawatan tapak akan diadakan pada:- Tarikh : 20.05.2024 (Isnin) Masa : 3.00 petang Tempat : Balai Bomba dan Penyelamat Bidor	T1 (Syarikat 100% milik tempatan)	Berdaftar dengan SSM SPKK CIDB Gred G1 Kategori B Pengkhususan B04 atau B24	Peti Sebutharga, Tingkat 1, Bahagian Pengurusan, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia Negeri Perak, Persiaran Meru Utama, Bandar Meru Raya, 30020 Ipoh Perak. Tarikh: <i>pk</i> 27.05.2023/2024 (Isnin) Masa : 12.00 tengahari

Taklimat/Lawatan tapak adalah **WAJIB, HANYA PENAMA DIDALAM SIJIL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK) YANG AKTIF SAHAJA YANG BOLEH MENGHADIRI SESI TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK SEBUT HARGA**. Agensi/Syarikat **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama. Sila bawa **BERSAMA COP SYARIKAT** semasa pendaftaran diadakan.

Dokumen Sebut Harga boleh didapati/diambil oleh penyebut harga pada 20.05.2024 (Isnin) pada hari lawatan tapak yang akan berlangsung seperti yang telah dinyatakan. **PERINGATAN PENYEBUT HARGA YANG TELAH MENGAMBIL DOKUMEN SEBUT HARGA DAN BERDAFTAR SERTA MENGHADIRI TAKLIMAT/ LAWATAN TAPAK (WAJIB) SAHAJA LAYAK MENYERTAI SEBUT HARGA**. Individu yang menghadiri taklimat tidak dibenarkan mewakili dua atau lebih syarikat. **KELEWATAN MENGHADIRI TAKLIMAT dan TIDAK MENGEMUKAKAN DOKUMEN YANG LENGKAP** juga boleh menyebabkan penyebut harga dianggap **GAGAL** menghadiri taklimat. Semua dokumen manual/sokongan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis nombor Sebut Harga di sudut atas sebelah kiri sampul surat dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang disediakan seperti alamat diatas. Sebut Harga yang lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.

PKPjB SAYANI BINTI HAJI SAIDON, PMP, AMK.
Pengarah
Jabatan Bomba Dan Penyelamat Malaysia
Negeri Perak